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Geacht Hoofdbestuur, 
 
Naar aanleiding van agendapunt 7 Strategie & Structuur KNWU 2022-2028 willen wij u als afdelingsbestuur 
West en vooral namens de door ons vertegenwoordigde verenigingen, het volgende onder uw aandacht 
brengen. 
 
Wij hebben kennis genomen van het document, inclusief de bijlagen betreffende de visie en de voorstellen 
van het Hoofd Bestuur(HB). 
 
Wij hebben op basis van het concept document op 9 mei een reactie verstuurd over het deel Strategie. 
Hierbij hebben wij toen geen reactie gegeven op de bijlagen, omdat wij dachten en verwachtten, dat hier nog 
enige aanpassingen zouden kunnen komen na behandeling van onze reacties. 
 
Helaas ontvingen wij het antwoord, dat het HB het stuk wel had gelezen, maar verder op basis van alle 
ingediende stukken (kennelijk ook door anderen) geen aanpassingen of aanvullingen te willen doen. 
 
Na ontvangst van het definitieve stuk hebben wij het voorgelegd aan onze verenigingen. 
De afgelopen 2 weken hebben wij de inbreng van onze verenigingen verzameld in een document, dat wij als 
bijlage bijvoegen. 
 
De verenigingen waren unaniem van mening, dat in het gepresenteerde stuk geen recht was gedaan aan de 
door afdeling West ingezonden stuk hierover in het voorjaarscongres, de ingezonden brief in het 
najaarscongres en de genotuleerde uitspraak van het HB tijdens het najaarscongres. 
 
Tekst in de notulen 
De relevante vragen, die Ad Jansen heeft gesteld, moeten we overtuigend kunnen beantwoorden op het 
moment dat we met ons definitief uitgewerkt standpunt komen. 
 
Deze toezegging tijdens het najaarscongres heeft de nodige verwachting gewekt bij onze verenigingen. 
Dit was de voorwaarde, waarmee West tijdens het najaarscongres akkoord ging met het voortzetten van de 
verdere uitwerking van de plannen door het HB. 
 
Helaas ziet afdeling West hun vragen in het huidige congresstuk niet beantwoord. 
In het najaarscongres hebben wij aangegeven: 
Gezien het besluit, dat het HB “Het voorstel van de ledenraad”, overneemt, zouden wij graag de 
beantwoording van onze vragen zien, voordat wij als afdeling dit kunnen steunen. 
 
Mede melden wij, dat ons ingezonden stuk niet is opgenomen in de notulen van het najaarscongres. 
Ook de ingezonden stukken van de anderen zijn niet opgenomen. 
Zo hebben wij destijds aangegeven het stuk van district Midden Nederland te steunen. 
Als stukken niet worden opgenomen in de notulen, dan is o.i. notulen niet compleet. 
 
Inmiddels hebben wij een gesprek gehad met HB voorzitter Wouter Bos. 
Daarin hebben wij onze zorgen toegelicht en uitgesproken. 
Dit was verder een goed gesprek, waarbij Wouter onze punten noteerde en toezegde die te zullen bekijken. 
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Als afdelingsbestuur nemen wij onze verenigingen mee in deze voor hen belangrijke organisatie 
veranderingen. 
Hun mening is voor ons het uitgangspunt voor de opstelling in zake dit belangrijke KNWU structuur punt. 
Zij hebben geen positief gevoel bij het feit, dat een ledenraad de KNWU dichter bij de leden zal brengen of 
dat een ledenraad op democratische wijze de standpunten van de achterban zal vertegenwoordigen. 
Zij hebben geen positief gevoel, dat er met het opheffen van de afdeling, er een sterkere bestuursvorm voor 
in de plaats komt. 
Zij hebben geen positief gevoel bij de regio herindeling en de regio organisatie. 
 
Als onderbouwing van onze zorgen voegen wij onderstaande documenten toe: 

 Reactie Afdeling West op KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 100522 DEF 

 Reactie Afdeling West op concept KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 190422 

 Licenties per afdeling en per club 20220516 en 4 regio’s congres (Excel sheets) 

 Reactie van een vereniging in West 
 
De 2 eerste documenten kunnen overlappingen bevatten, omdat het tweede document onze reactie was op 
het concept en het eerste document de verzamelde reacties weergeeft van onze verenigingen. 
Het laatste document is van een vereniging, die de mening van de gezamenlijke verenigingen goed 
verwoord. Dit is tevens een vereniging met een wegwielren discipline. 
 
Uit de reacties blijkt, dat de verenigingen van West zich over een aantal zaken grote zorgen maken 
betreffende de organisatie van de KNWU en de BMX sport in het bijzonder, als deze plannen worden 
doorgezet in de huidige voorgestelde vorm. 
 
Het is buitengewoon jammer, dat de visie van afdeling West bij sommigen gekoppeld wordt aan mij als 
persoon, terwijl wij de menig en zorgen verwoorden van onze verenigingen. 
Ook ons voltallig afdelingsbestuur deelt deze meningen en zorgen. 
 
Wij vertrouwen erop u voldoende te hebben geïnformeerd. 

 
 
Namens de verenigingen en het bestuur van afdeling West 
 
Met vriendelijke groeten, 

                                            
A.C.J. Jansen. 
Voorzitter KNWU BMX afdeling West 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 
 Reactie Afdeling West op KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 100522 DEF 

 Reactie Afdeling West op concept KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 190422 

 Licenties per afdeling en per club 20220516 en 4 regio’s congres (Excel sheets) 

 Reactie van een vereniging 

 
 



K.N.W.U.  BMX  Afdeling West                                                                                        

_____________________________________________________________________________________ 

Pagina 1 van 4             Reactie Afdeling West op Concept KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant 
Versie 190422 

 

 
Reactie Afdeling West op concept KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & 
relevant Versie 190422 
 
Met grote verwachtingen heeft het bestuur van afdeling West het document “KNWU 2028 
Vitaal, inspirerend & relevant Versie 190422” ontvangen en gelezen.  
 
Na lezing en herlezing is ons als bestuur enig enthousiasme voor deze toekomstvisie 
ontnomen. 
De in de begeleidend mail vermelding van dank voor de input kunnen wij vanuit afdeling West 
niet onderschrijven. 
Unaniem is ons bestuur van mening, dat er met de input van West zeer weinig tot niets is 
gedaan. 
Ook wordt er nauwelijks op de vragen, die wij tijdens het najaarscongres hebben ingediend een 
antwoord of invulling gegeven. 
 
Het document is o.i. geheel gewijd aan het wielrennen en de problemen die daar kennelijk 
spelen en met dit voorstel moeten worden opgelost. 
Het document, zoals wij die lezen, is een herschrijving van het rapport van de werkgroep 
KNWU structuur, waarin uiteindelijk de keuzes voor de nieuwe structuur zijn vastgelegd. 
 
Zoals Wouter Bos al eerder aangaf er worden knoppen doorgehakt en dat blijkt uit dit 
document. 
Laat onverlet, dat waar gehakt wordt vallen er spaanders. 
En die voelen wij als afdeling West in dit stuk. 
 
Alle punten, waar afdeling West in het verleden vraagtekens bij heeft gezet, zijn toch besloten 
om die uit te voeren conform de meest stringente aanbevelingen van de werkgroep. 
 
Mede gezien de laatste melding van de KNWU voorzitter "WE MOETEN MEER AANDACHT 
GEVEN AAN ALLE DISCIPLINES", kunnen wij als bestuur van een kleinere discipline ons niet 
vinden in de analyses en een gedeelte van de in te voeren structuur veranderingen. 
 
Als commentaar op het stuk de volgende waarnemingen op het inleidende deel: 
Op het uitvoerende deel in de bijlagen komen wij terug na ontvangst van het definitieve stuk en 
overleg met onze verenigingen. 
 
Hoofdstuk 1  Inleiding en ambitie 
 
Uiteraard staan wij achter een zo sterk mogelijke KNWU met een goede bestuurlijke inrichting 
en een gedegen financiële basis. 
Hierover kan geen misverstand zijn. 
 
Hoofdstuk 2  Trends en ontwikkelingen 
 
Wij onderschrijven de eerste paragraaf, echter met aanvulling, dat het geschetste gebrek aan 
talent opvolging niet uitsluitend geldt voor de wielrenners, maar ook voor de BMX discipline en 
de Baan discipline. 
 
De tweede paragraaf behoeft geen commentaar. 
 
De derde paragraaf 
Dit is vooral toegespitst op recreatief fietsen en een aantal funsporten. 
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Voorbij wordt gegaan aan disciplines, waarvoor een vereniging een accommodatie moet 
kunnen aanbieden. 
Accommodaties, niet openbaar door een gemeente aangeboden, zullen door een vereniging 
moeten worden onderhouden en beheerd. 
Ook zullen wielrenwedstrijden in de toekomst steeds meer op afgesloten parcoursen moeten 
worden gehouden. 
Het is goed om te kijken hoe men flexibel met KNWU lidmaatschappen om kan gaan, echter als 
er teveel lidmaatschappen komen, zonder aan een vereniging gebonden te zijn, zullen de clubs 
verdwijnen en zullen er geen accommodaties meer zijn voor bepaalde vormen van de huidige 
disciplines binnen de KNWU. 
Gelukkig wordt hierover in de vijfde paragraaf het nodige over gezegd. 
Veel verenigingen hebben hun zorgen geuit, toen de KNWU zich wat meer op de directe 
lidmaatschappen ging concentreren. 
Onze BMX verenigingen uiten de wens om wedstrijdlicentie toch aan een vereniging te 
verbinden en vooral aan een vereniging met een accommodatie. 
Wij onderschrijven “de uitdaging om verenigingen en clubs krachtig te maken en houden, 
verbonden met de plaatselijke samenleving”. 
 
 
Hoofdstuk 3  Uitgangspositie van de KNWU 
 
De analyse voor het verloop van de licenties geldt niet voor de BMX discipline. 
Hier wordt teveel de aandacht op de wielrendiscipline gericht. 
 
Het verloop van licenties heb ik al eerder aan verantwoordelijken binnen de KNWU verstuurd. 
Ook de opgave van het aantal KNWU leden in het overzicht is onjuist. 
Veel leden staan er 2 of 3 keer in als individu. 
Volgens mij heeft de KNWU de laatste jaren niet meer leden dan tussen de 30.000 en 35.000 
leden. 
 
De conclusie, dat met de invoering van de startlicentie in een behoefte wordt voorzien voor 
deelname aan laagdrempelige wedstrijden, kan ik niet plaatsen. 
Deze renners/rijders namen voorheen wel deel aan laagdrempelige wedstrijden, echter op basis 
van hun basislidmaatschap.  
Hierbij constateer ik een achterblijven van het aantal startlicenties t.o.v. het aantal deelnemers 
aan wedstrijden met een basislidmaatschap. 
 
Bij de BMX zijn de trends tegenovergesteld aan die bij de wielrendisciplines. 
Het aantal jeugdlicenties is in de loop der jaren niet afgenomen en is zelfs het laatste jaar 
toegenomen. 
Verontrustend is, dat het licentieaantal voor de oudere categorieën is afgenomen. 
In totaal is er geen afname van BMX licenties. Wel een verschuiving richting de Jeugd. 
 
Wat ontbreekt aan de analyses is waarom er maar zo’n 10.000  actieve rijders licenties zijn 
tegenover een ledenaantal van 35.000. 
Het aantal kader licenties zou doen vermoeden, dat er meer actieve renners bediend worden. 
 
Toenemende trend marktaandeel. 
Graag zien wij een onderbouwing, waarop de toenemende trend is gebaseerd van het 
maktaandeel. 
 
Verloop jeugdlicenties. 
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De grafiek van het verloop van de jeugdlicenties is leuk, echter de enorme afname in 2011 is 
niet te wijten aan minder deelname van jeugd aan wedstrijden, maar het omzetten van de 
toenmalige B en C licenties naar een basislidmaatschap. 
Nogmaals, binnen de BMX is er in al die jaren geen afname van de “Nationale” Jeugdlicenties 
geweest. 
 
Topsport blz. 7 
Een mooie analyse, echter in de praktijk zien wij er weinig van terug. 
Vanuit de presentatie “Talentontwikkeling doe je samen” hadden wij meer activiteiten verwacht, 
ook voor de RTC ontwikkelingen. 
 
Financiële uitdaging 
De laatste zin.  
Hierom is het van belang aandacht te hebben voor het stimuleren en behouden van een divers 
arsenaal aan organisatiekracht over de breedte van de sport en disciplines. 
Wat wordt hier financieel voorgesteld als ondersteuning? 
 
B) Flexibel en innovatief  
Prachtige omschrijving.  
Echter er wordt met de zin “afscheid nemen van inflexibele processen, structuren en 
reglementen” wel erg snel een negatief sausje gegooid over de huidige systemen en 
werkwijzen, inclusief de reglementen. 
 

5. De consequenties van deze keuzes  
 
      1. Optimale dienstverlening  
Wordt het bureau met de nodige Fte’s uitgebreid? 
 
      2. Verhoogde inkomsten  
Sponsoring (gericht op de breedtesport ambities) 
Is de laatste jaren niet gelukt. 
Wel veel geld naar een medewerker, echter weinig resultaat voor de breedtesport. 
Is er een plan hoe dit structureel gaat verbeteren? 
 
      3. Slimme samenwerkingen  
Wordt er ook nog gezocht naar samenwerking bij de andere disciplines? 
De gegeven voorbeelden zijn voor de wielrendiscipline. 
 
      8. Versimpelde verenigingsorganisatie  
Als het bureau de dienstverlening aan de verenigingen heeft geoptimaliseerd, is het niet langer 
nodig districten en afdelingen in stand te houden. 
Bestuurders zullen actief aangemoedigd worden functies bij verenigingen te gaan bekleden. 
Onze afdelingsbestuurders hebben hun tijd al ruim gehad bij verenigingen en hebben destijds 
gekozen voor een overkoepelende functie. Zij zullen niet teruggaan naar een 
verenigingsfunctie. 
Reserves bij de districten zullen worden aangewend voor investeringen in faciliteiten bij 
verenigingen 
Bij de afdeling is een groot gedeelte van de reserve gebonden aan de wedstrijd organisatie. Dit 
is geoormerkt geld en kan niet zomaar voor iets anders worden gebruikt. 
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In principe is het eigendom van de gezamenlijke verenigingen, waarbij het beheer in handen 
van het afdelingsbestuur ligt. 
 
 
 
Eerder beschreven we de complexiteit van de organisatie KNWU. Hierin is absoluut een 
verbeterslag te maken middels vereenvoudiging van de structuren voor een betere aansturing 
en meer transparantie. 
Niet aangegeven is welke “absolute” verbeteringen er te maken zijn en wat er aan de huidige 
transparantie mankeert. 
 
      10. Representatieve vertegenwoordiging  
Het congres zal worden omgevormd tot een ledenraad. In deze ledenraad zal minimaal de helft 
Rechtstreeks gekozen worden door de leden en daarnaast worden gevuld met 
vertegenwoordiging van belangrijke groeperingen vanuit de achterban zoals de verschillende 
disciplines, de ploegen, de atleten en organisatoren. 
Hierbij zijn alle vragen van het najaarscongres van afdeling West nog steeds geldig. 
Gezien de omschrijving in de bijlagen betreffende de ledenraad, zien wij geen enkele geste 
richting onze vragen en/of voorstellen gedaan tijdens de januari bijeenkomst en de aanvullende 
mails hierover. Gezien het feit, dat de meerderheid een wielrenbelang heeft zal de z.g. 
representatieve vertegenwoordiging grotendeels uit wielrenvertegenwoordigers bestaan.  
Wij zien nog steeds niet waar er een grotere binding zal ontstaan tussen de KNWU organisatie 
en de verenigingen, laat staan de kleinere disciplines. 
 
Verenigingsondersteuning 
Op diverse plaatsen wordt de z.g. verenigingsondersteuner beschreven. 
Deze ondersteuner werd ook al in de vorige structuur beschreven en is nooit uit de verf 
gekomen. 
Hoe denkt men dit nu wel voor elkaar te krijgen? 
 
 
Algemeen 
Bovenstaand een eerste aanzet tot een aantal opmerkingen. 
Wij wachten het definitieve document af en zullen die aan onze verenigingen sturen voor hun 
commentaar. 
 
Wat ons wel opvalt binnen onze afdeling is dat een aantal wielrenverenigingen niet tot 
nauwelijks op de hoogte zijn van de KNWU structuur voornemens. 
Dit zou toch ook aandacht moeten hebben binnen het KNWU bestuur. 
 
 
 
Met sportieve groet. 
Namens het bestuur van afdeling West 
 
Ad Jansen 
Voorzitter 
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Reactie Afdeling West op KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 100522 
DEF 
 
Mening afdeling West 
 
Ledenraad 
West kan de invoering van een ledenraad niet steunen, zoals dit is beschreven in de bijlage. 
Het ontbreken van nadere definities betreffende kiesprocedure, selectie procedure en 
verantwoording procedures zijn hiervan de hoofdredenen. 
Ook het ontbreken van discipline vertegenwoordiging vanuit de regio's is hier debet aan. 
Onder de kop “Opmerkingen/vragen” hieronder stellen wij de nodige vragen. 
 
Regio indeling 
West heeft moeite met de strak geformuleerde regio indelingen. 
Dit heeft o.i. geen toegevoegde waarde voor de BMX. 
Eerder een negatieve invloed i.v.m. indeling competities. 
De verhouding tussen het aantal licenties tegenover de vereiste minimale deelname aan een 
competitie is in 2 regio’s niet optimaal. 
Hier hebben wij een overzicht toegevoegd op basis van het huidige BMX licentie bestand. 
Onder de kop “Opmerkingen/vragen” hieronder staat de nodige aanvullende informatie.. 
 
Regio organisatie 
Wij maken ons zorgen over de organisatie van de BMX (breedte sport) b.v. AK wedstrijden. Hier 
zal toch een commissie voor moeten worden samengesteld per afdeling/district om deze te 
blijven organiseren en daar zit ook een financieel plaatje aan (computers, fotofinish, etc). 
Onder de kop “Opmerkingen/vragen” hieronder staat de nodige aanvullende informatie. 
 
Centrale service vanuit het Uniebureau 
West heeft bedenkingen bij het voldoende kunnen bedienen van de leden, verenigingen en 
organisatoren door het Uniebureau in deze nieuwe opzet.  
De service is nu al niet optimaal, dit ondanks de goede wil van de bureaumedewerkers. 
Dit vereist o.i. de nodige extra Fte’s. 
Wordt hierin voorzien? 
 
Slot conclusie 
Afdeling West is niet primair tegen een nieuw op te zetten KNWU organisatie, echter deze moet 
wel leiden tot een meerwaarde van de KNWU en voor onze BMX discipline, ofwel het “wij zijn 
de KNWU” gevoel. 
Het motto zou moeten zijn “de KNWU, daar wil ik bij horen”  
De laatste 2 slogans zien wij met een afstandelijke ledenraad niet ontstaan. 
Ook missen wij onderbouwingen hoe h.e.e.a. gerealiseerd gaat worden. 
 
Evaluatie document KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant 100522 DEF 
 
Er staan mooie vergezichten in dit stuk. 
Deels kennen wij die uit de vorige plannen van de KNWU van “2016” en van “Hier tot Tokyo”. 
Deels herkennen wij de plannen uit de Rapportage van de Werkgroep KNWU structuur. 
De beschreven structuur omzetten is het makkelijkste van deze plannen. 
Het behalen van de beoogde resultaten voor een grotere en attractievere KNWU met meer 
binding van de leden en de verenigingen zal een heel wat moeilijker te bereiken doel zijn zo niet 
een utopie. 
Vanuit onze visie zien wij dit nog niet werkelijkheid worden, hoe graag wij dit ook zouden willen. 
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Stelling van verenigingen West 
Onze verenigingen stellen, dat leden binding primair via de verenigingen zou moeten gaan, 
omdat zij de accommodaties en het kader leveren voor het uitoefenen van de sport. 
De meeste verenigingen moeten het hebben van vrijwilligers om de boel draaiend te houden 
(accommodatie/baanonderhoud etc.) 
Als men zich niet verbindt via een vereniging voelt men ook geen nut/noodzaak om vrijwilligers 
werk te doen en kunnen verengingen steeds moeilijker overeind blijven met alle gevolgen van 
dien. 
In het tweede deel van het stuk staat in tegenstelling tot het eerste deel, wel een bevestiging, 
dat men prioriteit wil geven aan de verenigingen, echter de invulling hiervan is ons niet duidelijk. 
Wie gaat dit organiseren en hoe? 
 
Een aantal analyses delen wij niet. Zie onze reacties op het concept document. 
Het stuk is weinig multidisciplinair en vooral toegespitst op het wegwielrennen. 
 
Verder concluderen wij, dat met de inbreng van West weinig tot niets is gedaan, ondanks een 
goed onthaal in het voorjaarscongres van 2021 van ons ingezonden stuk door het HB. 
Tevens hadden wij groter verwachtingen vanuit het najaarscongres. In de notulen staat: 
De relevante vragen, die Ad Jansen heeft gesteld, moeten we overtuigend kunnen 
beantwoorden op het moment dat we met ons definitief uitgewerkt standpunt komen. 
 
Ten eerste waren het vragen vanuit de afdelingsvergadering van West en niet persoonlijke 
vragen vanuit Ad Jansen. Dit was ook zo verwoord in het ingezonden stuk. 
 
Zoals eerder aangegeven staat er veel in het document, behalve de antwoorden op de destijds 
gestelde vragen. 
Behalve beschrijvingen, waarom men denkt of verwacht, dat de nieuwe structuur beter is, 
vinden wij geen concrete onderbouwingen, waarop dit is gebaseerd. 
Onze verenigingen hebben dit ook aangegeven als de grootste omissie van het stuk. 
 
Wij hebben ons er over verbaasd, dat het HB wel met een delegatie van de werkgroep heeft 
gesproken, maar er geen terugkoppeling is geweest binnen die werkgroep naar de andere 
leden van de werkgroep over dit gesprek. 
Mede verbazend is, dat de kritische lid/leden binnen de werkgroep niet nader zijn gehoord. 
Uitsluitend zijn de leden met de meest vergaande standpunten van de werkgroep gehoord. 
Dit waren ook de leden, die destijds aangaven bij een consult, dat als wij (afdeling West) het 
niet met hun standpunt eens waren, wij van verder meepraten zouden worden uitgesloten. 
 
Inspraak leden en verenigingen 
Graag zien wij enig bewijs, dat de verenigingen in deze nieuwe structuur gekend zijn. 
Van een aantal BMX verenigingen buiten afdeling West weten wij, dat zij geen idee hebben 
waar het over gaat. 
Tevens zijn wij benaderd door verenigingen om het stuk door te sturen, dit omdat zij tijdens een 
training in West van onze verenigingen hoorden, dat er een stuk was. 
Informatie bij een paar wielrenverenigingen binnen afdeling West bevestigt, dat ook zij 
nauwelijks op de hoogte zijn van de voorstellen en de consequenties daarvan. 
Dit leidt o.i. niet tot een betere binding tussen leden/verenigingen en de KNWU. 
De vraag rijst, is er voldoende draagvlak bij de KNWU verenigingen voor deze nieuwe 
structuur? 
 
Bijlagen bij het stuk 
De bijlagen vermelden duidelijk de beslissingen. 
Volgens de bijlagen zijn kennelijk de knopen doorgehakt. 
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De bijlagen betreffende de ledenraad en de regiovorming zijn eenduidig overgenomen van de 
werkgroep in de meest stringente zin. 
Dat er later pas, volgens het tijdpad, nog nadere invulling wordt gegeven aan de taken binnen 
de regio’s is leuk, echter in de bijlage staan 3 functionarissen. Als dit uitgebreid gaat worden 
met meerdere personen dan had dit in de bijlage beschreven moeten worden. 
Dit geldt ook voor de instelling van een ladenraad. 
 

Opmerkingen / vragen over de voorgestelde structuur 
 
Ledenraad 
1. Vertegenwoordiging 

a. Het oorspronkelijke stuk van de werkgroep bevatte 2 keuze mogelijkheden, n.l.: 
i. Discipline vertegenwoordiging 
ii. Algemene vertegenwoordiging, niet discipline gebonden 

b. Kennelijk heeft het HB gekozen voor algemene vertegenwoordiging. 
Hierdoor zullen de uitvoerende disciplines minder vertegenwoordig voelen.  
Zie ook punt 3. c. 
 

2. Procedure verkiezing ledenraad. 
a. Wie stelt de kandidaten voor?  
b. Wordt er inderdaad voorgeselecteerd, wie er zich kandidaat mag stellen? 

i. Zo ja, wie benoemt de selectie commissie? 
ii. Wie controleert de selectie commissie? 

c. Is er de mogelijkheid om tegenkandidaten vanuit de regio voor te stellen? 
d. Hoe verloopt het verkiezingsproces?  
e. Wie zijn er in een regio gerechtigd om te stemmen? 
f. Hoe wordt voorkomen, dat kandidaten vanuit de “kleinere disciplines” niet genoeg 

stemmen kunnen verwerven om gekozen te worden? 
g. Welke invloed hebben de verenigingen op de verkiezing van de regiokandidaten? 

 
3. Verantwoording leden van de ledenraad 

a. Aan wie leggen zij verantwoording af?  
b. Wordt er jaarlijks verantwoording afgelegd aan de regio? 

i. Zo ja, aan wie in de regio? 
c. Hoe wordt voorkomen, dat de belangen van de disciplines niet ondergesneeuwd wordt 

door oververtegenwoordiging vanuit de grootste discipline. 
 

4. Binding leden/verenigingen aan de KNWU. 
a. Hoe ziet men dit? 
b. Een ledenraad zonder discipline vertegenwoordiging zal dit zeker niet bevorderen. 
c. Als basis voor de infrastructuur worden de verenigingen genoemd. 

Waar is hun inbreng in de nieuwe structuur gewaarborgd? 
 

5. Democratisch gehalte 
a. Wat is het verschil tussen een ledenraad als tussenlaag en een afdeling/district als 

tussenlaag? 
b. Wat is er democratisch aan een ledenraad, die eenmaal “gekozen” geen verantwoording 

aflegt aan de basis? 
c. Hoe kan een regio het beleid van de leden van de ledenraad beïnvloeden? 
d. Hoe kan een regio zijn vertrouwen opzeggen aan een lid van de ledenraad. 
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Aantal potentiële leden 
1. Waar haalt men de 1.200.000 fietsende pool vandaan? 

a. Is er een enquête geweest, die aangeeft, dat eer potentieel 1,2 miljoen fietsers zijn, die 
in wedstrijdverband willen fietsen? 

b. Hoe denkt men recreatietoerfietsers aan de KNWU te binden? 
2. De KNWU is geen recreatie fietsersbond maar een wedstrijd fietsbond. 
3. Hoe denkt men uit de z.g. nieuwe sporten KNWU leden te werven? 

a. Ook hier zullen uitsluitend sporters met Internationale interesse lid worden van de 
KNWU. 

4. Wat kan/gaat de KNWU op regionaal niveau voor deze nieuwe sporten organiseren? 
a. Dat gestimuleerd wordt, dat gemeentes allerhande voorzieningen ontwikkelen is een 

goede zaak, echter hoe wil men die gebruikers lid maken van de KNWU? 
5. Wij horen vanuit de verenigingen, dat er belangstelling is om met elkaar te fietsen en waarbij 

men dan inschrijft voor georganiseerde tochten. Echter deze fietsers willen geen lid worden 
van een vereniging, laat staan van de KNWU. 

6. Gaat de KNWU deze fietsers en nieuwe disciplines faciliteren, die geen tot weinig leden 
zullen opleveren?  
Hoe denkt men dit te financieren als er geen leden bijkomen? 

 
Verhogen aantal KNWU leden en licenties door samenwerking 
De voorgestelde samenwerkingen zijn zeer éénzijdig gebonden aan 1 discipline. 
Wordt er ook nog gezocht naar samenwerking bij de andere disciplines? 
Er moet toch een visie komen hoe de KNWU de wielersporters van de niet wegwielren 
disciplines aan de KNWU kan binden. 
Het organiseren van een NK Pumptrack is mooi, echter als dit open staat voor niet KNWU 
leden, hoe gaat de KNWU die deelnemers op termijn als lid bij de KNWU krijgen? 
Dit geldt ook voor b.v. de BMX Freestyle. 
Bij BMX Racing is een parallelle bond. Wordt hier ook naar samenwerking gezocht? 
 
Wedstrijdopzet bij BMX anders dan bij wielrennen. 
De BMX bestaat in hoofdzaak uit competitiewedstrijden en heeft daarvoor centrale of regionale 
aansturing nodig. 
Zo niet, dan is men afhankelijk van een verenigingsinitiatief, wat op den duur leidt tot 
verwatering als er bestuur wissels komen. 
Nu doen de afdelingsbesturen onder de vlag van de KNWU de dienstverlening. 
Als dit niet meer zo plaats vindt, wat is dan nog de waarde om lid te zijn van de KNWU? 
 
Gevolgen voor de BMX vanuit wedstrijdopzet en afschaffen afdelingsbestuur. 
Bij de BMX zal de mindere binding aan de KNWU leiden tot andere vormen van samenwerking. 
 
Als voorbeeld afdeling Noordoost, waar er bijna uitsluitend KNWU nationale licenties zijn, omdat 
deze rijders zich willen kwalificeren voor EK en WK en deelnemen aan Internationale 
wedstrijden. 
Dit is voor de meerderheid de enige reden, dat zij lid zijn van de KNWU. 
Bij het NFF vinden zij alle vormen van laagdrempelige wedstrijden en hebben daarvoor de 
KNWU niet nodig. Dit wordt binnen een aantal van deze verenigingen ook zo verwoord. 
 
Inmiddels uit gesprekken met rijders en ouders ook deze bevestigingen vernomen. 
Een relevant antwoord was: ik ben blij, dat er in Noordoost een concurrerende bond is, want 
dan worden er tenminste nog regionale wedstrijden gehouden. 
 
Diverse van oudsher KNWU verenigingen zijn bijna geheel met hun regionale wedstrijden over 
gegaan naar de NFF. 
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Het niet kunnen organiseren van AK wedstrijden dit jaar is een teken aan de wand. 
Met het wegvallen van een afdelingsbestuur zal dit er niet beter op worden. 
Lijkt ons niet zo’n prettig vooruitzicht voor het beleidspunt om meer wielerliefhebbers aan de 
KNWU te binden. 
 
Met het wegvallen van een afdelingsbestuur in West voorzien wij dezelfde ontwikkeling in onze 
regio. 
 
Voor de BMX blijft uitsluitend de internationale status van de KNWU de enige reden om daar lid 
van te zijn. 
 
Wedstrijd organisatie en kaderwerving 
De uitvoering van de BMX wedstrijd is totaal anders dan een wielerwedstrijd. 
Er wordt bij nationale TC wedstrijden ongeveer 440 keer gestart. Een NKC 500 starts. 
Bij AK’s is dit 300 starts of meer. 
Bij een BMX wedstrijd zijn er minimaal 35 wedstrijd officialposities nodig. 
Vaak vervullen op een wedstrijddag meerdere personen deze functies. 
Er zijn veel opgeleiden nodig om een nationale BMX wedstrijd te organiseren. 
Dit moet wel komen uit vrijwilligers, die affiniteit hebben met de sport en ook met de KNWU. 
Aangezien tot heden een afdelingsbestuur de stimulerende kracht is geweest tot het volgen van 
een kader opleiding, zal bij het wegvallen van deze besturen ook het stimuleren hiervan 
wegvallen. 
Tot heden heeft Het Uniebureau, ondanks hun goede bedoelingen, hiervoor niet de nodige 
impulsen kunnen geven. 
 
Regio indeling 
De nieuwe regio indeling en de strak geformuleerde laatste zin. 
Hierbij zal niet langer onderscheid gemaakt worden binnen de disciplines. De 4 regio’s opereren 
multidisciplinair over alle, door de KNWU, erkende disciplines. 
 
Wij hadden voor de BMX gehoopt op een wat soepelere formulering betreffende de wedstrijd 
indeling van de verenigingen. 
Deze wens is destijds ook geuit door alle afdelingen tijdens de consultatie in januari 
2022. 
 
De nieuwe indeling zal voor de BMX leiden tot een noodlijdend bestaan van 2 regio’s, n.l. Noord 
en Oost. 
Binnen deze regio’s zullen regio kampioenschappen niet groter zijn dan een huidig Interclub 
wedstrijd.  
Of een Regio Kampioenschap dan nog georganiseerd gaat worden, is de vraag. 
 
De huidige afdelingen hebben onderstaande rijderslicenties. 
  Startlicentie Nationaal licentie    Totaal  
Noordoost       30   274  304 
Zuid       225   346  571 
West      378   310  688 
 
De nieuwe regio indeling ziet er als volgt uit 
  Startlicentie Nationaal licentie    Totaal  
Noord       23   210  233 
Oost       65   212  277 
Zuid      198   259  457 
West     347   249  596 
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Regio functionarissen 
Over de invulling van de regiofuncties hebben wij ook onze bedenkingen. 

 De Regiocoördinator (vergelijkbaar met de huidige consul-functie) 

 De Regiocoach (vergelijkbaar met de huidige STDC functie) 

 Clubsupport (opvullend aan de rol die de huidige districten en afdelingen vervullen 
richting verenigingen en organisaties) 
 

Dit ziet eruit alsof het 1 persoon per functie is. 
Wat betreft de BMX sport hebben wij als BMX niets met een consul. 
De afdelingen zijn wedstrijd uitvoerend, omdat bij de BMX bijna alle wedstrijden in 
competitieverband worden georganiseerd en niet als enkelvoudige wedstrijd, waarbij een 
organisator alles zelf regelt. 
 
Consul 
De functie van de Consul zal bekeken moeten worden. 
Die heeft te veel macht.  
Dit is bijna een monopoly positie.  
Er is al een consul, die zijn districtsbestuur tot aftreden heeft gedwongen. 

 Hoe wordt dit soort machtsposities gecontroleerd? 

 Wordt voor deze functie ook een rooster van aftreden opgesteld met een maximum termijn? 
 
Bovenstaande geldt ook voor de overige 2 functies. 
 
De Regiocoach 
Hoe gaat dit er voor de BMX uitzien? 
Opmerking vanuit de verenigingen 
In het plan wordt aangegeven via breedtesport talent ontwikkeling te omarmen en de weg naar 
topsport voor te bereiden, maar over RTC’s en de opzet daarvan wordt met geen woord gerept 
dus ook daar zijn we benieuwd of met deze nieuwe route er nieuw leven wordt ingeblazen. 
Als BMX afdeling wachten nog op de uitvoering van het actiepunt vernoemd in de notulen van 
het najaarscongres. 
 
Clubsupport 
Wordt dit een adviserende taak of wordt het ook een coördinerende taak? 
Binnen de BMX hebben afdelingen een coördinerende en uitvoerende taak. 
Wordt dit overgenomen door de Clubsupport? 
 
Opmerking vanuit de verenigingen 
Als de afdelingsbesturen vervallen dan moet het uniebureau net zo kundig en bereikbaar, 
faciliterend en behulpzaam zijn als het afdelingsbestuur en dat lijkt nog een hele uitdaging. 
De rol van clubsupport suggereert een coördinerende rol zoals nu door de afdelingen wordt 
vervuld dus we zijn benieuwd hoe dat ingevuld wordt en hoeveel aandacht de BMX daarin krijgt. 
 
Tijdspad 
Het vermelde tijdspad is ambitieus. 
Dat is een goede zaak.  
Echter een aantal vermelde acties hadden vermeld moeten worden in de structuur bijlagen als 
onderdeel van de nieuwe structuur opzet. 
Nu leest het, dat de structuur al bepaald is, voordat er de nodige definities zijn vastgelegd. 
 
Met sportieve groet. 
Namens de verenigingen en het bestuur van afdeling West 
Ad Jansen,  Voorzitter 
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Brief van een vereniging in West 
  
Deze brief is typerend voor de verenigingen in afdeling West. 
Wij hebben gemeend deze reactie te selecteren, omdat dit een vereniging is met een 
wegwielren discipline. 
Deze mening wordt mede gedeeld door onze andere OMNI vereniging. 
 
Beste afdelingsbestuur, 
 
Dank voor de mail met stukken en reactie n.a.v. de op handen zijnde wijziging van de KNWU 
organisatiestructuur 
We staan volledig achter jullie uitgebreide en zorgvuldig opgebouwde reactie en lezen 
inderdaad dat er niks met onze eerdere reactie en aandachtpunten gebeurd lijkt te zijn. 
Dat terwijl uit de cijfers blijkt dat afdeling West binnen BMX de meeste leden heeft, maar de 
opinie van de andere afdelingen die, naar je aangaf wel voorstander van dit plan zijn, voorrang 
krijgt 
  
Op zich is het goed om de al decennialang geldende organisatie te moderniseren en waar 
mogelijk te verbeteren. 
Ook goed dat Wouter Bos even de tijd nam zich in de materie te verdiepen en het plan niet 
vorig jaar al heeft doorgedrukt, maar vervolgens gaat het toch exact zo verder blijkbaar. 
  
Men richt zich in de stukken inderdaad met name op wielrennen wat je op elke weg en fietspad 
kan doen. 
Onze discipline BMX racing leent zich daar niet voor en is gebonden aan een BMX baan die bij 
de verenigingen in beheer zijn. 
De twee doelen jeugd en verenigingen zijn op zich goed gekozen maar men gaat voorbij aan de 
toch echt andere manier van organiseren van BMX t.o.v. andere disciplines. 
 
Het valt en staat echter met de verdere invulling met name bij het uniebureau die nog weinig 
concreet is uitgewerkt en waar hopelijk dan de nodige kennis van BMX wordt ingezet. 
Als de afdelingsbesturen vervallen dan moet het uniebureau net zo kundig en bereikbaar, 
faciliterend en behulpzaam zijn als het afdelingsbestuur en dat lijkt me nog een hele uitdaging.  
De rol van clubsupport suggereert een coördinerende rol zoals nu door de afdelingen wordt 
vervuld dus ben benieuwd hoe dat ingevuld wordt en hoeveel aandacht de BMX daarin krijgt. 
De redenering dat afdelingsbestuurders dan wel naar de verenigingen overstappen valt nog te 
bezien ( ik kan me zo voorstellen dat dat in jouw geval niet meer opportuun is.!) en is ook niet 
hetzelfde. 
 
De licenties weer terugdraaien en de basislicentie weer invoeren waarmee je als lid meteen de 
(inter)clubwedstrijden kan rijden kan bijdragen tot meer deelnemers want is het niet erg 
duidelijke voor veel mensen. 
 
In het plan wordt aangegeven via breedtesport talent ontwikkeling te omarmen en de weg naar 
topsport voor te bereiden, maar over RTC’s en de opzet daarvan wordt met geen woord gerept 
dus ook daar zijn we benieuwd of met deze nieuwe route er nieuw leven wordt ingeblazen. 
  
Anderzijds zien we binnen onze club als multidisciplinaire vereniging ook ontwikkelingen die wel 
aansluiten met de visie met bv 55+ fietsen ook voor niet leden, samenwerking met schaatsen 
en triatlon e.d. (vanuit afdeling wielren) en zijn we stapsgewijs aan het bezien hoe bv BMX, 
veldrijden, baanwielrennen, mountainbiken en kracht/coretraining in trainingsprogramma’s of als 
keuzepakket samen kunnen gaan en zo een diverser sportaanbod op te zetten. Maar ook dan is 
een goed bereikbaar en kundige organisatie vanuit de KNWU noodzakelijk. 
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Na het congres gaat e.e.a. uitgewerkt wordt tot ca november en dan moet blijken hoe het echt 
gaat worden.  Daar zouden dan ook de BMX (en andere kleinere disciplines) een rol in moeten 
krijgen om hun belangen te borgen. 
 
Op 1 juni een ingelaste afdelingsvergadering zou kunnen maar anderzijds wordt het een 
herhaling van zetten ben ik bang. 
  
Met sportieve groet 



id name seated_at Start Nat totaal id name seated_at Start Nat totaal id name seated_at Start Nat totaal id name seated_at Start Nat totaal
49 FCC de Bissinghcrossers Ommen 2 14 16 1 KNWU Arnhem 2 0 2 55 Team Brabant 2000 Vlijmen 0 0 0 7 GWC de Adelaar Hilversum 0 0 0
76 FCV D.V.O. Haaksbergen Haaksbergen 0 23 23 18 FCC Ammersoyen Ammerzoden 2 13 15 95 FCV de Durtrappers Luykgestel 6 25 31 19 WV de Amstel Amstelveen 0 1 1

103 WSV Emmen Emmen 1 0 1 23 BMX Apeldoorn Apeldoorn 1 7 8 117 FCC Flying Devils Made 12 18 30 30 FCC Barendrecht Barendrecht 57 37 94
116 Flying Birds Winschoten 0 6 6 28 MBC Bar End Apeldoorn 0 0 0 165 TWC de Kempen Valkenswaard 0 0 0 34 HSC de Bataaf Zwanenburg 19 28 47
135 Hanzerenners Zwolle Zwolle 0 1 1 99 WV Ede Ede 0 0 0 188 FCC Lion d'Or Valkenswaard 13 34 47 53 FCC de Boscrossers Heiloo 28 14 42
137 Mountainbike vereniging Havelte e.o. 0 1 1 115 Flying Bikes Kootwijkerbroek 0 15 15 195 TWC. Maaslandster-Zuid Lim Landgraaf 0 0 0 78 Dirty Hill ATB Bergschenhoek 0 3 3
141 FCC de Heideclub Tietjerkstera 0 4 4 123 FCV Geldermalsen Geldermalsen 1 18 19 229 FCC Nuland 's Hertogenbosch 3 15 18 169 FCC de Kley-drivers Langedijk 18 33 51
162 K.W.C. Kampen Kampen 3 21 24 154 FCC De IJsselcrossers Doetinchem 3 23 26 242 FCC Oss Oss 14 4 18 176 FCC de Kombocht Bussum 22 9 31
184 FCC de Fivelcrossers Appingedam 0 5 5 182 MTB club Licht Verzet Nijmegen 0 0 0 259 FCC de Plakpunters Venlo 25 22 47 209 MBC 'Midden Nederland' De Bilt 0 0 0
189 FCV de Lochsprinters Nijverdal 0 19 19 183 FCC Lichtenvoorde Lichtenvoorde 1 2 3 292 TWC Het Snelle Wiel Bladel 0 0 0 232 ASC Olympia Amsterdam 0 0 0
207 W.V. Meteoor Assen-Roden Assen 0 0 0 347 RTV Vierakker-Wichmond Wichmond 0 1 1 298 ESWV Squadra Veloce Eindhoven 0 0 0 273 FCC Rijswijk Rijswijk 25 30 55
265 CRT Raalte Raalte 0 10 10 356 FCC de Weirijders Tiel 2 24 26 334 FCV d'n Urste Schijndel 28 15 43 281 FCV Schagen Schagen 19 4 23
267 Rapid Wheels Klazienavee 1 6 7 365 FCC The Wheely's        Baarn 30 33 63 339 FCV Veldhoven Veldhoven 23 12 35 293 RWV de Spartaan Rijswijk 0 0 0
314 Stormvogels Veendam Veendam 0 0 0 375 FCV Wycross Wychen 22 32 54 352 FCV Volkel Volkel 25 16 41 297 FCC de Spuicrossers Oud-Beijerland 34 18 52
332 FC Unitas Assen 7 29 36 413 ATB vereniging Oldebroek t Loo Oldebroek 0 7 7 364 FCC Wheels Erp 27 49 76 316 LRTV  Swift Leiden 0 1 1
335 FCC de Vaart Dedemsvaar 3 27 30 472 NCC Nijkerk Nijkerk 1 15 16 366 F.M.C. The Whoopers Berlicum 6 14 20 330 Uithoornse WTC Uithoorn 55 43 98
392 WSV de Zwaluwen Deventer 0 1 1 774 StayStrong Van Der Haar Racing Nijkerk 0 13 13 368 Willebrord Wil Vooruit Sint-Willebrord 0 0 0 363 Westland Wil Vooruit Honselersdijk 0 2 2
403 MTB Het Twentse Ros Oldenzaal 0 1 1 1797 FCC Putten Putten 0 9 9 398 FCV Dreamteam Helmond 0 4 4 367 FCC Wijkeroog Velsen 34 8 42
451 FCV het Twentse Ros Hengelo 4 22 26 0 410 FCV Talent BMX Team Gemert - Bakel 1 8 9 384 BMX Zoetermeer Zoetermeer 19 12 31
513 FCC de Spartanen Zevenhuizen 1 5 6 0 418 Cycling Team Limburg Peel en Maas 0 1 1 404 MBC de Noordbikers Noordwijk 0 0 0
524 AvB Cycling Team Eibergen 0 9 9 0 427 Pro Legends BMX Europe Helmond 0 0 0 1175 BMX Stede Broec Bovenkarspel 17 6 23
730 WSV Ooststellingwerf Oosterwolde 0 0 0 0 520 ULTIMATE NL BMX RACE T Nuenen 1 14 15 0
747 HEXAGON FreeSports Hardenberg 1 5 6 0 742 CC PavÃ© 76 Breda 1 0 1 0

1929 BMXSucy94 0 1 1 0 2065 F.C.C. Limburg Zuid Landgraaf 13 8 21 0
0 0 0 0
0 0 0 0
0 0 0 0

Totaal 23 210 233 Totaal 65 212 277 Totaal 198 259 457 Totaal 347 249 596
Aantal clubs met leden 21 Aantal clubs met leden 15 Aantal clubs met leden 17 Aantal clubs met leden 16
Gemiddeld per club 1,09524 10 11,0952 Gemiddeld per club 4,33333 14,1333 18,4667 Gemiddeld per club 11,6471 15,2353 26,8824 Gemiddeld per club 21,69 15,56 37,25

Percentage t.o.v  nationaal Noord 3,63% 22,58% 14,91% Percentage t.o.v  nationaal Oost 10,3% 22,8% 17,7% Percentage t.o.v  nationaal Zuid 31,28% 27,85% 29,24% Percentage t.o.v  nationaal West 54,82% 26,77% 38,13%

Totaal Nationaal 633 930 1563
Nu bij Zuid  gaan naar Oost

18 FCC Ammersoyen Ammerzoden 2 13 15
123 FCV Geldermalsen Geldermalsen 1 18 19
356 FCC de Weirijders Tiel 2 24 26
375 FCV Wycross Wychen 22 32 54

Totaal 114

Nu bij West  gaan naar oost
365 FCC The Wheely's        Baarn 30 33 63
472 NCC Nijkerk Nijkerk 1 15 16
774 StayStrong Van Der Haar Racing Nijkerk 0 13 13

Totaal 92

Nu bij Noord Oost en worden Oost
1 KNWU Arnhem 2 0 2

23 BMX Apeldoorn Apeldoorn 1 7 8
28 MBC Bar End Apeldoorn 0 0 0
99 WV Ede Ede 0 0 0

115 Flying Bikes Kootwijkerbroek 0 15 15
154 FCC De IJsselcrossers Doetinchem 3 23 26
182 MTB club Licht Verzet Nijmegen 0 0 0
183 FCC Lichtenvoorde Lichtenvoorde 1 2 3
347 RTV Vierakker-Wichmond Wichmond 0 1 1
413 ATB vereniging Oldebroek t Loo Oldebroek 0 7 7

1797 FCC Putten Putten 0 9 9
71

Totaal 277

Oost Zuid WestNoord
Licenties per nieuw te vormen Regio en per club per 16 mei 2022 (volgens provinciegrens)


	20220614-Afdeling West.pdf
	20220614-AfbrWest voor Congres Strategie en Structuur KNWU 2022-2028.pdf
	Reactie Afdeling West op Concept KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 190422.pdf
	Reactie Afdeling West op KNWU 2028 Vitaal, inspirerend & relevant Versie 100522 DEF.pdf
	Reactie van een vereniging in West.pdf

	20220614-Licenties per afdeling en per club 20220516 en 4 regio's congres.pdf

